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婚礼套餐赠送项目 

Wedding Package 

  

婚礼套餐赠送项目： 

Wedding Package, including: 
  

 尽情享用中国大饭店提供的浪漫经典宴会场地 

Complimentary use of an exclusive intimate venue at China World Hotel, Beijing 

 中国大饭店婚礼宴会精选 12 道中式菜单 

A sumptuous 12 course Chinese wedding banquet menu 

 精美装饰的三层婚礼蛋糕（10 磅） 

A Three-tiered wedding cake (10 pounds) 

 五层典雅香槟塔并送汽酒二瓶 

A Five-tiered champagne tower with two bottles of sparkling wine 

 酒水自带，免收开瓶费 

Beverage to be brought in without corkage fee 

 免费享用餐前 30 分钟及就餐期间 2 小时软饮料畅饮，含可乐、雪碧、芬达、本地矿泉水及本地啤酒

Complimentary free flow soft drinks for 30 minutes per-wedding and 2 hours during meal  

including Coke, Sprite, Fanta, local mineral water and local beer 

 专属宴会摆台设计 

Exquisite wedding banquet set-up 

 接待台及主桌鲜花装饰 

Fresh flower centre pieces for VIP and reception tables 

 婚礼基础舞台搭建（不含舞台地毡） 

Complimentary stage set-up 

 新娘换装间配备茶水 

VIP room with tea service 

 中国大饭店停车场婚宴当日免费停车 5 车次 

Complimentary parking card for 5 cars 

 免费入住中国大饭店新人行政套房一晚并可享用双人浪漫蜜月早餐 

（在您舒适的房间、豪华阁或咖啡苑） 

One-night complimentary stay in the Bridal Executive Suite with breakfast for two  
(in the comfort of your suite, or at the Horizon Lounge or Scene a Café 

 客房增加或延长入住可享受折扣优惠 

Best select rate for additional rooms or extended stay 

 新人预订宝宝满月宴/百日宴可享九折优惠 

Special discount at 10% off for booking baby full month or hundred-day celebration banquet 
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条款说明 

Terms and Conditions 

 

• 以上价格均为人民币，并已包含 10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用）。 

The price quoted above is inclusive of to ten percent (10%) service charge, government taxes and value-added tax. 

• 以上价格 100 人起适用，每桌 10 人，如一桌不满 10 人仍按 10 人收费 

Minimum booking for 100 person, 10 persons per table 

• 中国大饭店将对以上条款拥有最终解释权 

China World Hotel reserves the final right of interpretation for above terms and conditions 

 
 

如需预订，请联系婚礼专员 

电话：6505 2266 – 6408 / 邮件：events.cwh@shangri-la.com 

For more information, please contact our wedding specialists 

Tel: 6505 2266 – 6408 / E-mail: events.cwh@shangri-la.com 
 

 
 
 

mailto:cwh@shangri-la.com
mailto:events.cwh@shangri-la.com

